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§ 21  
Skolfastigheter i Stockholm AB:s nybyggnad av  
Kista Ängs skola i Kista 
Inriktningsbeslut 
Dnr 112-1387/2017 

 
Beslut  

Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige beslutar 

följande. 

Inriktningen för nybyggnad av Kista Ängs skola, till en total 

investeringsutgift om 361 mnkr, godkänns. 

 
Särskilda uttalanden 

Samtliga ledamöter för Moderaterna och borgarrådet Edholm (L) 

hänvisar till Moderaternas särskilda uttalande som redovisas i 

utlåtandet. 

 

Ersättaryttranden 

Karin Ernlund (C) och Erik Slottner (KD) hänvisar till 

Moderaternas särskilda uttalande. 

 
Ärendet 

Kommunstyrelsen behandlar ett ärende om Skolfastigheter i 

Stockholm AB:s nybyggnad av Kista Ängs skola i Kista. 

Borgarråden Wanngård och Burell redovisar ärendet i utlåtande 

2017:241. 

 
Beslutsordning 

Ordföranden konstaterar att det finns ett förslag till beslut och det 

är borgarrådsberedningens förslag. Ordföranden finner att 

kommunstyrelsen beslutar enligt borgarrådsberedningens förslag. 
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§ 22  
AB Stockholmshems nyproduktion av bostäder,  
två förskolelokaler samt en underjordisk tennishall  
i Stadshagen 
Inriktningsbeslut 
Dnr 112-1385/2017 

 
Beslut  

Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige beslutar 

följande. 

Inriktningen för nyproduktion av 220 hyreslägenheter, 78 

studentlägenheter, två stycken fyra-avdelningars förskolor, 

lokaler samt en underjordisk tennishall till en total 

investeringsutgift om 1 005 mnkr inklusive moms godkänns.  

 
Särskilda uttalanden 

Samtliga ledamöter för Moderaterna och borgarrådet Edholm (L) 

hänvisar till Moderaternas särskilda uttalande som redovisas i 

utlåtandet. 

 

Ersättaryttranden 

Karin Ernlund (C) och Erik Slottner (KD) hänvisar till 

Moderaternas särskilda uttalande. 

 
Ärendet 

Kommunstyrelsen behandlar ett ärende om AB Stockholmshems 

nyproduktion av bostäder, två förskolelokaler samt en 

underjordisk tennishall i Stadshagen. Borgarråden Wanngård och 

Livh redovisar ärendet i utlåtande 2017:242. 

 
Beslutsordning 

Ordföranden konstaterar att det finns ett förslag till beslut och det 

är borgarrådsberedningens förslag. Ordföranden finner att 

kommunstyrelsen beslutar enligt borgarrådsberedningens förslag. 

 

 

 

 

  


